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Referat til skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 7. maj 2024 

Tidspunkt: 17:00 – 18:00 (Sandwich 16:45-17:00) 

Sted:   Personalerummet på FI.  

Referent:  Michael Vork 

Til stede: Jens Christian, Tore, Torben, Kajsa, Per, Torbjørn, Tine, Nicki, Emma 

og Michael 

Fraværende: Nina, Kristian (er til møde med UV udvalget) 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde   (B) 

Er ikke delt ud, det må godkendes på næste møde. 

2) Godkendelse af dagsorden    (B) 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse 

- Maj børn 

- Afgangsprøver er i gang  

- Fagfordelingen er i fuld gang, udsat pga. omplacering af lærere 

- Status på gymnastiksalene 

- Klub maj børn er i fuld gang, de har indtaget klubben. 

- Farvelfest for ungdomsklubben 

ii. Skolebestyrelsesvalg status 

Fire blev valgt ind, KSS skriver ud i fredagsposten hvem de heldige forældre er.  

Jens Christian 

Vibeke Breinholdt (0 årgang) 

Tina B Olsen (1, 4, 5 årgang) 

Daniel Vesterbæk Pedersen som suppleant (5. årgang) 

Vi skal lige tælle efter, at vi har det rette antal i bestyrelsen (KSS). 

b. Formandskab 

Nina er kommet tilbage og i tjeneste igen for SB 

Vi har fået brev fra forvaltningen, hvor de bekræfter at udgiften til Husets underskud på 
800.000,00, afholdes af forvaltningen og ikke vil påvirke skolens økonomi. 

c. Elevråd 

Vi har doneret overskud fra Søby til red barnet. 

Information om ny UU-vejledning 

Grundlovsfest afholdes 4. juni 
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Information om elevernes evaluering af klasselokaler på Filippavej blev gennemgået af Emma. 
Venskabsklasserne blev også drøftet, eleverne mener der mangler lidt flere aktiviteter der kan 
understøtte formålet med at have en venskabsklasse.  

Mere tid i salene på NE (for FI elever) er et stort ønske  

Per orienterede om UMR møde på rådhuset, her deltager Per med to elever. 

4) Årsberetning     (O) 

Udsættes til næste møde 

5) Dialogmøde     (D) 

a. Evaluering af mødet – punktet rykkes til næste møde, da dialogmødet blev udsat til juni måned 

6) Arbejdsgrupper     (O) 

a. Branding af udskolingen/Filippa-vej    

b. Atrium-gård Filippa 

c. Filippavej Skybrudssikring 

Intet nyt fra arbejdsgrupperne 

7) Ordensregler (se bilag)     (D) 

De skal gennemgås i SB, derefter i MED udvalget, hvor de skal endelig besluttes. 

MV har noteret diverse input, som der arbejdes videre med.  

8) Teamdannelse skoleåret 2024/25    (O) 

Gennemgået 

9) Evt.      (O) 


